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Plats och tid Kommunförvaltningens sessionssal Karpen kl. 13.15 – 15.40 

 
 Patrik Ströbeck, KS, ordförande  

Lars Svensson, KS 
Ann-Christin Strandqvist, SN 
Sonja Andersson, PRO 
Jan Lindberg, PRO 
Erik Skogh, PRO 
Valter Johansson, PRO 
Bengt Grönwall, SPF 
Sven Magnusson, SPF, tjänstgörande ersättare 

Övriga deltagande  
Engelinus den Braver, SPF, ej tjänstgörande ersättare 
Anders Ottosson, ekonomichef 
Arnold Andreasson, kommunalråd 
Bengt Marntell, samhällsbyggnadschef 
 
Eva-Mona Welther Stjernfeldt, sekreterare 
 

Utses att justera Sven Magnusson Paragraf 63-73 
 

 

 

 

 

 

 

Underskrifter Sekreterare  

 

 

  

   Eva-Mona Welther Stjernfeldt 
 

 

 Ordförande  

 

 

 

  Patrik Ströbeck  
 

 

 Justerande  

 

 

 

  Sven Magnusson  
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KPR § 63 
 
Budget 
Ärendet tillkommer på dagordningen.  

Ekonomichef Anders Ottosson redovisar halvårsbokslutet samt 
 förslag till ekonomiska ramar under åren 2014-2016  

Halvårsresultatet visar på ett positivt resultat på 4,5 mkr. 
Den verkliga semesterlöneskulden per den 30 juni är inte inträknad.  
För året som helhet prognostiseras ett positivt resultat på 2,0 mkr, 
vilket är 0,2 mkr sämre jämfört med budgeterat resultat. 

Kommunens likvida medel uppgick vid halvårsskiftet till 31,2 mkr, 
en ökning med 1,2 mkr sedan årsskiftet, vilket beror på ett positivt 
halvårsresultat i driftsredovisningen om 3,3 mkr, och återbetalning 
från skatteverket med 5,2 mkr. 

Kommunen äger helt eller delvis fyra aktiebolag, Perstorps 
Bostäder AB, Perstorps Fjärrvärme AB, Perstorps Näringslivs AB 
och Norra Åsbo Renhållnings AB (Nårab). Perstorp Näringslivs AB 
är det enda som visar på underskott, -697 tkr. Orsaker till 
underskottet är bl.a. att hotellet inte varit uthyrt under första 
kvartalet, föreläggande om åtgärder för både hotellet och Platsens 
hus har åtgärdats samt belastar kostnaderna för byte av tak och 
fönster till Plastens Hus även delvis verksamheten 2013. 

Ekonomichefen redovisar också resultaträkning och balansräkning 
samt drift och investering.  

Vid halvårsskiftet hade kommunen 7 089 invånare, prognosen för 
helåret är 7 090. 

 Beslut om det nya utjämningssystemet som regeringen föreslagit 
förväntas komma i riksdagen i höst. Förslaget innebär att 
Perstorps kommun erhåller en förändring på plus 1 430 kronor per 
invånare, vilket medför ett utökat årligt tillägg från och med år 
2014 med 10,0 mkr. 
 
Pensionärsrådet beslutar 
att  tacka för informationen. 
_______ 
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KPR § 64 

 
Föregående mötesprotokoll 
Ordförande Patrik Ströbeck föredrar protokoll från 
pensionärsrådets sammanträde 2013-05-30. 

 
Pensionärsrådet beslutar 
att  lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. 
_______ 
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KPR § 64 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Frågor angående färdtjänsten 

Har alla kommuner som är anslutna til l  
Skånetrafiken samma regler? 

Kommunstyrelseordförande Arnold Andreasson 
informerar. Kundnöjdheten med Skånetrafiken är tillbaka 
på samma siffra som innan bekymren började. Lars 
Svensson ska i dagarna på möte i Helsingborg om läget. 
Även om vi har kritiserat Skånetrafiken, var det inte 
mycket bättre tidigare enligt de större kommunerna.  

Avtalet är förhandlat fram baserat på en del generella 
kostnader. Utvärderingar har gjorts att ta tillbaka färdtjänsten 
i kommunal regi och Perstorp har uppdrag att göra en egen 
upphandling. Detta gäller bara färdtjänst, inte sjukresor. 
Administrationen av sjukresor ligger direkt under Region 
Skåne. 

Valter Johansson tar upp regeln som säger att om 
kommunikationer saknas innebär det inte att man 
automatiskt har rätt till färdtjänst. Personer som bor på 
landet och använder rollator har fått avslag på ansökan 
om färdtjänst. Använder man färdtjänst för sällan, kan 
den dras in. Vem sätter dessa regler?  

Ann-Christin Strandqvist föreslår att man bjuder in en 
handläggare från Skånetrafiken för att klargöra reglerna 
och svara på frågor överlag. 

Ordföranden ställer frågan angående tidigare förslag i 
pensionärsrådet om att ha en kontaktperson som tar emot 
klagomål. Någon kontaktperson har inte utsetts. 

Pensionärsrådet beslutar 
att  tacka för informationen. 

att  bjuda in handläggare från Skånetrafiken 

______ 
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KPR § 65 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Toaletten på torget är fortfarande dåligt skyltad. 

Samhällsbyggnadschef Bengt Marntell informerar om att en 
översyn av skyltning överlag i kommunen pågår för att ta ett 
helhetsgrepp. Den nye stadsarkitekten ska ta tag i bl.a. detta 
inom det närmaste. Lars Svensson menar att det vore lätt gjort 
att ganska snabbt kunna sätta upp en enkel skylt till toaletten. 
Öppettiderna bör också finnas och kan stå på dörren. 
 

Pensionärsrådet beslutar 
att  tacka för informationen. 
______ 
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 KPR § 66 
 

Från pensionärsföreningarna har följande fråga 
inkommit: 

Är sinnenas trädgård klara? 

Österbo håller på att projekteras. Det blir två grillplatser med 
gång emellan och en plats i mitten, som inte ska vara övertäckt. 
Odlingslådor kommer att finnas. 

På Ybbåsen ska ett orangeri byggas. 

Pensionärsrådet beslutar 
att anse frågan besvarad. 

 _______ 
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 KPR § 67 
 

Från pensionärsföreningarna har följande fråga 
inkommit: 

Vad händer med de planerade lekplatserna i samhället? 

Man har en ny anbudsrunda ute. Man har minskat ner 
stadsparken. Det kommer att finnas klätterställningar för olika 
åldersgrupper, 1-6 år och 6-12 år. Däremellan blir det två 
sittgrupper till.  

EU-reglerna måste följas och lekplatserna ska besiktigas varje 
år. För tillfället arbetar man så att om man får små 
anmärkningar åtgärdas dessa, blir det stora anmärkningar river 
man.  

Erik Skogh ställer frågan varför man bara ska ha en lekplats. 
Bengt Marntell svarar att det är ett politiskt beslut. Lars 
Svensson påpekar att det finns lekplatser på tre ställen: 
Stadsparken, Bälinge och Oderljunga. Dessutom får alla 
lekplatser på förskolor och skolor också användas. 

Lekplatsen vid Esabvallen är populär och hålls igång, liksom 
den vid Jeans damm, men nu satsar man på en stor lekplats. 

Erik Skogh påpekar vikten av att det måste finnas toaletter i 
närheten. På Esabvallen finns plats så att man även skulle 
kunna anlägga en hundtoalett.  

Pensionärsrådet beslutar 
att anse frågan besvarad. 

 _______ 
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 KPR § 68 
 

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit: 

Det första intrycket av Perstorps samhälle när man kör på 21:an 

Jan Lindberg ställer frågan varför det inte görs något åt infarten.  
Man får ett dåligt intryck när man kör in i Perstorp, det ser ut som 
ett samhälle i förfall.  

Lars Svensson informerar om att man har försökt köpa ett hus 
med eftersatt underhåll för att kunna riva det, men ägaren vill inte 
sälja. 

En annan fastighet med klagomål på räknas som industritomt. 
Ärendet är skickat till Miljöförbundet. 

Pensionärsrådet beslutar 
att tacka för informationen. 

 _______ 
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 KPR § 69 
 

Från pensionärsföreningarna har följande fråga 
inkommit: 

Varför står tankbilar utanför stängslet vid Inge Nilssons? 

Fyra-fem lastbilar har under sommaren stått uppställda med 
kemikalier utan tillsyn. Detta är synnerligen farligt med tanke på 
att det är Vattenskyddsområde. För närvarande finns inga bilar 
av denna typ kvar där.  

Pensionärsrådet beslutar 
att anse frågan besvarad. 

 _______ 
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 KPR § 70 
 

Från pensionärsföreningarna har följande fråga 
inkommit: 

Andreassons äng. Klippning? 

Man har huggit och klippt och man har tagit lite större område 
vid fotbollsplanen i år. Om ett par år, när området börjar bli 
utarmat, kommer det att bli som en slåtteräng. 

Lars Svensson informerar om att man fått pengar från Leader-
projektet som man ska använda för vidare arbete med detta. 

Pensionärsrådet beslutar 
att anse frågan besvarad. 

 _______ 
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KPR § 71 

Information från nämnder och styrelser 
 
Socialnämnden 
Verksamhetsstatistik för kvartal 2 visar att det finns lediga 
platser på Ybbåsen och Österbo.  

24 barn är placerade i familjehem och det finns 108 hushåll 
med totalt försörjningsstöd.  

Ny verksamhetschef för IFO, Individ och familjeomsorg, börjar 
den 16 september. 

Dubbeldiagnosboendet på Ybbåsen startade den 1 september. 

 
Kommunstyrelsen  

Perstorp är med i Skåne Nordväst sedan den 1 januari 2013. 
Strukturplan Skåne Nordväst har varit ute på remiss. Det 
fanns inget speciellt att erinra. Det verkar som att Helsingborg 
tar till sig de små kommunernas åsikter. Strukturplanen ska 
vara vägledande för de enskilda kommunernas 
samhällsplanering, boende, infrastruktur, näringsliv. 

Diskussion uppstår om namnet Familjen Helsingborg. När 
Perstorps kommun går ut externt måste vi använda logotypen 
Familjen Helsingborg.  

En medborgarundersökning har gått ut till 500 personer.  

Bostadsförsörjningsprogram har tagits i Kommunstyrelsen.  

Riksbyggen har varit och informerat om trygghetsboende som 
skulle innebära byggande av 30-40 lägenheter.  

Visionsarbetet pågår.  

Pensionärsrådet beslutar 
att tacka för informationen. 

 _______ 
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KPR § 73 

Övrigt 

Pensionärsrådet vill att socialchefen och ny verksamhetschef 
för iFO kommer och presenterar sig nästa gång. Om de inte 
kan delta, vill man ändra mötesdatum. 

 

 Pensionärsrådet beslutar 
att bjuda in socialchefen och verksamhetschefen för IFO till 

nästa möte, 

att flytta på mötet till annat datum om dessa är förhindrade att 
delta vid nästa möte den 5 december. 

 _______ 
 

 
Delgivning 

Socialchefen 
Verksamhetschefen IFO 


